

## World Champions offer a Double Shot of Coffee Mastery

### 世界冠軍呈獻雙重咖啡絕技

Don't miss out on this steaming hot, high-energy coffee demonstrations at RBHK 2024, where two world champions will showcase their extraordinary skills, from precision grinding and espresso-making to milk steaming, latte art, and innovative recipe creation. Whether you're a barista, a restaurant/ café/ coffee shop owner, or simply a coffee aficionado, this is an awe-inspiring event that you cannot miss! Come join the brewing fun and be inspired by the best in the coffee business!

兩位世界咖啡冠軍將於香港餐飲展2024一展身手，現場示範從研磨，拉花，創作及分享獨門咖啡絕技，呈上一場極致的咖啡感官盛宴。咖啡業內人士和愛好者不容錯過！立即登記參觀，親身向咖啡大師取經，感受咖啡製作的樂趣！

[Register as Visitor](#)  
 立即登記成為買家

### Baristas' Profile 咖啡師簡介



@boramum

#### Boram Um – Champion of World Barista Championship 2023

Boram Um is the co-founder of Um Coffee Co. and the producer of Fazenda Um, running 3 cafes and 2 family-owned farms in Brazil. Boram became the first Brazilian to win the World Barista Championship in 2023! His pursuit of coffee excellence and innovation has made him a significant contributor to Brazilian coffee on the world stage.

Boram Um是2023年的世界咖啡師大賽冠軍同時為 Um Coffee Co. 的聯合創始人兼 Fazenda Um 的生產商，在巴西經營三家咖啡廳及兩個家族咖啡園。他更是史上第一位韓裔巴西冠軍得獎者。Boram 致力提升咖啡品質和口味創新，務求將精品巴西咖啡推向國際。



@barista\_fan

#### Liang Fan 梁凡 – Champion of World Latte Art Championship 2023

As the Champion of 2023 World Latte Art Championship and World Latte Art Battle, Fan stands as one of the leading baristas in China. Fan holds multiple prestigious titles, including the Brand Ambassador for MHW-3BOMBER, MQ Coffee, and LINK BAR, and the Founder of WOOW Barista Academy.

梁凡是中國頂尖的咖啡師之一，曾獲2023年世界咖啡拉花大賽及世界咖啡拉花對抗賽的世界冠軍，他擔任MHW-3BOMBER、MQ Coffee和LINK BAR的品牌大使，更是WOOW咖啡培訓學院的創始人。

Join RBHK to watch world champions brew live!

親臨現場，觀看世界冠軍精彩示範！

[Register as Visitor](#)  
 立即登記成為買家

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



17/F, China Resources Building,  
 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

[www.RBHK-GA.com](http://www.RBHK-GA.com)

+852 3709 4981  
[visit@rbhk-ga.com](mailto:visit@rbhk-ga.com)

Follow us:  
   RBHKGGA